



**Corporations Canada  
C. D. Howe Building  
235 Queen St  
Ottawa ON K1A 0H5**

**Corporations Canada  
Édifce C.D.Howe  
235 rue Queen  
Ottawa ON K1A 0H5**

2024-05-13

Ontario Extra-provincial Registration /  
L'enregistrement d'une entreprise extraprovinciale en Ontario

The Canadian Institute for International Education Corp.

---

Corporate name / Dénomination sociale

1603422-5

---

Corporation Number / Numéro de la société

Attached is your completed registration form for Ontario. The form does not contain your Ontario Corporation Number.

Ci-joint est votre formulaire d'enregistrement rempli pour l'Ontario. Le formulaire ne contient pas votre numéro d'entreprise de l'Ontario.

The Ontario registration application has been forwarded to the Ontario Business and Personal Property Branch. If your application is approved, you will receive an email notification within two business days advising you of the corporation's new Ontario Corporation Number.

Votre demande d'enregistrement en Ontario a été transmise à la Direction des biens commerciaux et des sûretés mobilières de l'Ontario. Si elle est approuvée, vous recevrez par courriel, dans les deux jours ouvrables, un avis indiquant le nouveau numéro de la société en Ontario.

If you have any questions about your Ontario registration, contact ServiceOntario at: 1-800-361-3223 or 416-314-8880.

Si vous avez des questions sur votre enregistrement en Ontario, téléphonez à ServiceOntario au :  
1 800 361-3223 ou au 416 314-8880.